
Gemensamt möte #5 THS 7 april

Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionen och Sektionen för Medicinsk Tekniks

Gemensamma möte #5
Tisdag den 7 april 2020
å Zoom, Cyberspace

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Supraledare Anton Näslund öppnar mötet klockan 17:06.

1.2 Val av Mötesordförande

Anton Näslund nominerar sig själv till mötesordförande.

Mötet väljer Anton Näslund till mötesordförande.

1.3 Val av Mötessekreterare

Emil Ekelund nominerar sig själv till mötessekreterare.

Mötet väljer Emil Ekelund till mötessekreterare.

Justeras:

Carl Ronström

1 Justeras:

Yrsa Rós Þórisdóttir
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1.4 Närvaro

Närvarande vid dagens möte:

Konglig Elektrosektionen

Anton Näslund Supraledare tillika Ordförande
Linus Backlund Halvledare tillika Vice Ordförande
Alice Wallner Resistor tillika Sekreterare
Ida Kols SNO
Albin Mosskull AMSe
Henrik Åkerberg Kontaktor tillika Ambassadeur
Joshua Sadiq Källarmästare
Nina Hjärne Klubbmästare
Simon Weideskog Fø F

Sektionen för Medicinsk Teknik

Carl Ronström Ordförande
Olivia Messler Vice Ordförande
Samuel Johansson Kommunikationsansvarig
Caroline Boström Kassör
Emil Ekelund Sekreterare
Henrik Runeskog Ledamot med JML-ansvar
David Fogelberg Skoglösa Ledamot
Yrsa Rós Þórisdóttir Appendix
Andrea Horsma Tillträdande Kommunikationsansvarig
Cassandra Mannila Tillträdande Ledamot
Martin Tran Tillträdande Kassör
Victoria Hole Tillträdande Sekreterare
You Gustafsson Tillträdande Ledamot

1.5 Försenad ankomst

Ledamot David Fogelberg Skoglösa som enligt ryktet satt fast i en
Overwatch match kommer lite sent till mötet.

1.6 Adjungeringar

Anton Näslund yrkar på att adjungera alla som är här från den
MiT-styrelse som kliver på första maj.

Mötet bifaller Antons yrkan.

1.7 Behörigt utlyst

Mötet anser att mötet är behörigt utlyst.

Justeras:

Carl Ronström

2 Justeras:

Yrsa Rós Þórisdóttir
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1.8 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.9 Val av Justeringspersoner och justeringsdatum

Carl Ronström och Yrsa Rós Þórisdóttir ställer upp som justeringspersoner.

Mötet väljer Carl Ronström och Yrsa Rós Þórisdóttir till justeringspersoner.

Sekreterare Emil yrkar på justeringsdatum 21 april.

Mötet fastslår 21 april som justeringsdatum.

2 Rapporter

2.1 Rapport från Konglig Elektrosektionens styrelse

Ordförande Anton berättar att de inte har något speciellt att berätta. Albin
och Joshua flikar in och säger att de ska styra upp en e-sportturnering.

2.2 Rapport från Sektionen för Medicinsk Tekniks styrelse

Ordförande Carl säger att det är en deprimerande tid för sektionen och att
all verksamhet i princip står helt stilla. En överlämning till den nya
styrelsen planeras och ska genomföras i slutet av april.

3 Diskussion och beslutspunkter

3.1 Pre-vårbal

Som alla vet har vårbalen flyttas på grund av Corona-situationen.
Förhoppningen är att det blir en sommarbal 6 juni. Det kan bli lite
problematiskt med en pre-sommarbal om man inte kommer åt Tolvan.
Mötet kommer fram till att det är dumt att spekulera och att planering får
ske när man vet mer.

3.2 Överlevnadsguide

Båda styrelserna har diskuterat en överlevnadsguide som ska delas ut till
de som går i årskurs ett. Syftet är att få fler engagerade i sektionen och
även att behålla engagemanget efter mottagningen. Sekreterare Alice säger
att Elektrostyrelsen har detta i sin verksamhetsplan för året. Det kan vara
värdefullt att kartlägga de delar som överlappar vad gäller
sektionsverksamheten, men mötet är överens om att en guide för varje
sektion är fördelaktigt. David, Samuel och Yrsa från MiT samt Alice och
Joshua från Elektro tar på sig att gå vidare med ärendet.

Justeras:

Carl Ronström

3 Justeras:

Yrsa Rós Þórisdóttir
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3.3 SIK

Ordförande Anton säger att elektrostyrelsen har diskuterat SIK vid ett
flertal tillfällen och påpekar bland annat att det är ”förjävligt” att fixa
sovplatser till de finländare som är på besök. Anton säger också att
sektionerna inte får ut något av att anordna SIK och funderar på om det
ens är värt att anordna överhuvudtaget. Anton frågar vad MiT tycker.

Ordförande Carl säger att även MiT har diskuterat detta och att man
eventuellt vill ersätta SIK med ett annat evenemang. Ett förslag som
diskuterats är en gasque mer riktad mot internationella studenter, men Carl
betonar att det fortfarande är viktigt att locka så mycket folk som möjligt.

Mötet är överens om att evenemanget bör ses över och ett mer slutgiltigt
beslut får tas när det närmar sig.

3.4 Renovering av Tolvan

En renovering av Tolvans kök var planerat till sommaren, men som så
mycket annat kommer detta behöva skjutas upp på grund av
Corona-viruset. Total budget kommer att bli cirka hundrafemtiotusen (150
000) kronor. Som det ser ut nu kommer Elektro bidra med 50 000, MiT
med 50 000 och de sista 50 000 kommer från en sponsor.

3.5 Sektionskalender

JML-gruppen har pratat om att ha en gemensam sektionskalender på
exempelvis Google där alla gemensamma evenemang finns med.
Ordförande Anton säger att Elektrostyrelsen även diskuterat att ha en TV
i Tolvan där man kan se kommande sektionsevenemang. MiT tycker dock
att det vore bättre att i sådant fall ha en kombination eftersom alla inte
kommer att befinna sig i Tolvan. Sekreterare Alice tycker även att en sådan
kalender skulle göra sig bra på sektionernas hemsidor. För att se hur
belamrad en sådan kalender skulle bli bör det testas i höst när allting
dragit igång som normalt igen.

3.6 Partytält

Ledamot Henrik säger att han genom sin gammelfaster har fått ett, eller
två, partytält på 4x10m till skänks. Henrik säger att sektionerna eventuellt
skulle kunna dra nytta av dessa på lite olika evenemang. Det enda evetuella
problemet är förvaring, men mötet är överens om att det skulle få plats i
Junq. Mötet bestämmer sig för att partytält(en) är en bra idé och Henrik
erbjuder sig att frakta dessa till Tolvan.

Justeras:

Carl Ronström

4 Justeras:

Yrsa Rós Þórisdóttir
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4 Övriga frågor

Ordförande Anton frågar om MiT har någon kontakt med
Maskinsektionen. Det har nämligen uppstått en liten konflikt angående den
stora banderollplatsen på campus. Maskin har bokat banderollen under två
veckor, bland annat under den tid Elektro har sin arbetsmarknadsdag.
Ordförande Carl svarar att det blir en svår nöt att knäcka och han tror inte
att MiT kan göra något åt situationen då de inte har så bra kontakt med
maskin.

Kommunikatonsansvarig Samuel föreslår att mötet ska sjunga för Vice
ordförande Olivia som fyller år dagen till ära. Mötet gör detta i god
stämma.

5 Nästkommande möte

Nästa gemensamma möte får bli med den nya MiT-styrelsen som går på i
maj.

6 Mötets högtidliga avslutning

Anton Näslund avslutat mötet klockan 17:59.

Mötessekreterare Mötesordförande

Emil Ekelund
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Anton Näslund
Ordförande tillika Supraledare
Konglig Elektrosektionen
THS

Justerare Justerare

Carl Ronström
Ordförande tillika Storhjärnan
Sektionen för medicinsk teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Appendix
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Carl Ronström

5 Justeras:

Yrsa Rós Þórisdóttir
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